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Fastighetsnämnden PROTOKOLL 2/2016  

  

 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 15 mars 2016 kl. 16.30 – 16.38 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 22 mars 2016 

  

 

Jan Valeskog Gunnar Würtz 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden   

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Åke Askensten (MP)  

Hanna Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Gunnar Würtz (L) för Richard Bengtsson (L)  

Elisabeth Hellström (M) för Henrik Sjölander (M) 

 
Ersättare:   

Anny Sandgren (S)  

Birger Kato (S)   

Sanna Sjögren (V)   

Leif Bokström (M)    

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Jenny Holmberg, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Anna Wahlström och Pontus Werlinder samt 
personalföreträdarna Lawen Baderkhan och Reza Etemad §§ 1-14 och 
borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
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 § 1 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden utser Gunnar Würtz (L) att tillsammans med 

ordföranden Jan Valeskog (S) justera dagens protokoll. 

 

Justering sker tisdagen den 22 mars 2016. 

 

 

 § 2 
Anmälan av inkomna skrivelser till nämnden 
 

Inkomna skrivelser m.m. till fastighetsnämnden enligt förteckning 

från den 3 mars 2016 och 15 mars 2016 anmäls. 

 

 

 § 3 
Anmälan av delegationsbeslut fattade inom 
fastighetskontoret 
 
Beslut 

1 Fastighetsnämnden godkänner anmälan av delegationsbeslut 

fattade inom fastighetskontoret för tiden  

2015-11-19 – 2016-02-23. 

 

 

 § 4 
Anmälan av protokoll från rådet för funktionshinderfrågor 

 

Protokoll nr 9/2015 från rådet för funktionshinderfrågor vid 

fastighetsnämnden och miljö- och hälsoskyddsnämnden den  

2 november 2015 samt protokoll nr 10/2015 från den 7 december 

2015 anmäls. 

 

 

 § 5 
Godkännande av fiberdragning och 25-års 
nyttjanderättsavtal 
Dnr 4.2-052/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner det till kontorets 

tjänsteutlåtande bifogat nyttjanderättsavtal mellan AB 

STOKAB och fastighetskontoret gällande fiberdragning till 

Pelarbacken större 4, Pelarbacken större 28, Pelarbacken 

större 29, Dihlströms 1 och Lilla Katrineberg 2. 
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2 Fastighetsnämnden beslutar att omedelbart justera paragrafen. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 23 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 

 

 § 6 
Motion om förvaltningsform för kulturgårdar. Remissvar 
Dnr 1.6-498/2015 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner och överlämnar 

fastighetskontorets tjänsteutlåtande som svar på remissen. 
 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 2 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. 

(MP) och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Helena Eklund m.fl. (L) föreslår att nämnden beslutar enligt 

 följande:  

 

1  Att rekommendera kommunstyrelsen att föreslå 

kommunfullmäktige att bifalla motionen, samt att 

därutöver anföra: 

 

I Stockholms kulturgårdar bedrivs viktig ideell verksamhet 

för bland annat personer med funktionsnedsättning och unga. 

Kulturgårdarna ger plats åt de som allra mest behöver det, 

som självhjälpsgrupper enligt AA och NA samtidigt som de 

håller gårdarnas unika kulturarvsvärde tillgängliga för 

offentligheten. 
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Kulturgårdarna klarar med sin verksamhet inte av att betala 

en hyra som motsvarar den avkastning fastigheterna skulle 

kunna ge om de bedrev rent kommersiell verksamhet. Trots 

många och långdragna utredningar har ingen fungerande 

långsiktig lösning kommit på plats för att säkerställa att den 

viktiga ideella verksamheten kan finnas kvar på lång sikt. 

  

Den hyreskompensation som kulturnämnden beslutade om 

förra året heller den varken tillräcklig eller långsiktig. För 

Kristinehovs Malmgård räcker inte ens 

hyreskompensationen för att täcka den upplupna hyresskulden 

föreningen redan har till Stadsholmen AB.  Flera gårdar har 

varnat för att de trots kompensationen blir tvungna att 

genomföra personalminskningar och se över uthyrningen 

tillföreningar som exempelvis AA för att istället öka 

intäkterna genom kommersiell uthyrning. 

 

Det är också precis vad fastighetskontoret föreslår. Att 

gårdarna ökar sina intäkter genom uthyrning till mer 

”lämpliga verksamheter”. Det kommer leda till att 

självhjälpsgrupperna, bland andra, blir utan lokal.  

 

 Om vi vill att kulturgårdarnas viktiga ideella verksamheter 

ska fortleva måste vi alltså hitta en annan lösning. Motionen 

om att utreda bäst lämpliga förvaltningsformer för 

kulturgårdarna bör därför tillstyrkas. 

 

3) Mikael Eskman m.fl. (M) föreslår att nämnden beslutar att 

 som svar på remissen anföra följande:  

 

Stadens kulturgårdar fyller en viktig funktion för kulturlivet 

och det är därför viktigt att värna verksamheterna framöver. 

År 2011 förändrades lagstiftningen avseende de kommunala 

bostadsbolagen vilket ställde ökade krav på affärsmässighet 

hos bolagen. Lagstiftning är i grund och botten är bra 

eftersom det säkerställer att allmännyttans hyresgäster inte är 

med och finansierar kommunal verksamhet som i grund och 

botten ska finansieras av alla skattebetalare gemensamt.   

 

Vi anser t.ex. inte att det är rimligt att Stadsholmens 

hyresgäster får subventionera för kulturgårdarnas 

verksamheter utan anser att det bör finansieras av samtliga 

stockholmare genom skattesedeln. Däremot är vi inte säkra på 
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att lösningen är att flytta över ägandet av kulturgårdarna från 

Stadsholmen till fastighetsnämnden. Bolaget har hittills 

förvaltat fastigheterna på ett bra sätt och de är bäst lämpade 

att även fortsättningsvis förvalta den typ av fastigheter.  

 

Vi anser istället att kulturnämnden, inom ramen för 

kulturstödet, ska ta över finansieringsansvaret för de 

kulturgårdar som ägs av AB Stadsholmen. Detta i syfte att 

förtydliga verksamheternas uppdrag och ge en mer logisk och 

transparent finansiering. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Jan 

Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. (MP) och Mehdi Oguzsoy 

(V). 

 
Reservation 

Helena Eklund m.fl. (L) reserverar sig mot beslutet med hänvisning 

till sitt förslag. 

 

Mikael Eskman m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 
Ersättaryttrande  

Lisa Fuglesang (KD) instämmer i förslag från Mikael Eskman m.fl. 

(M). 

 

 

 § 7 
Dalhagens BP i Kista, framtagning av underlag för 
kommande inriktningsbeslut för byggande av en ny 
idrottshall. Initieringsbeslut 
Dnr 2.6-091/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner att kontoret enligt erhållen 

beställning från idrottsförvaltningen om 1,0 mnkr för 2016 i 

samarbete med beställaren, utreder och tar fram erforderligt 

underlag för ett kommande inriktningsbeslut avseende en ny 

idrottshall belägen på Dalhagens BP. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 5 februari 2016. 
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Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 

 

 § 8 
Bolidenplan i Johanneshov, medverkan i utredning för 
byggande av en ny idrottshall. Initieringsbeslut 
Dnr 2.6-090/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner att kontoret enligt beställning 

från idrottsförvaltningen på 1,0 mnkr för 2016 i samarbete 

med beställaren utreder förutsättningarna för en ny idrottshall 

belägen intill Johanneshovsvägen i Årsta. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 24 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 

 

 § 9 
Utomhusbad på Järvafältet. Reviderat utredningsbeslut 
Dnr 2.6-117/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att ge fastighetskontoret i 

uppdrag att ta fram underlag till inriktningsbeslut till en 

kostnad om ytterligare 4 mnkr till totalt 5 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 
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tjänsteutlåtande från den 23 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Helena Eklund m.fl. (L) och Mikael 

Eskman m.fl. (M) enligt följande: 

 

Alliansen har under många år drivit på för att utreda 

möjligheten till ett nytt utomhusbad på Järvafältet, det är 

därför glädjande att den rödgrönrosa majoriteten tar frågan 

vidare. Däremot så anser vi att staden måste våga lyfta 

blicken från att bara handla om ett utomhusbad till att titta på 

hur man kan utveckla andra verksamheter i anslutning till 

badet. För oss är det viktigt att den plats som slutligen väljs är 

en plats som lever året runt och inte bara under 

sommarmånaderna. Det kan, tillsammans med andra aktörer, 

vara intressant att titta på möjligheten att bygga ytterligare 

idrottsytor eller andra kommersiella verksamhet i anslutning 

till utomhusbadet.  

 

Vi tycker också att staden, i det kommande planeringsarbetet, 

bör titta på möjligheten att någon annan än staden driver 

badet när det väl ska tas i drift.  

 

Slutligen vill vi också uppmana fastighetskontoret att i dialog 

med idrottsförvaltningen arbeta för att göra grundliga 

utredningar för att stärka prognossäkerheten men även att se 

över förfrågningsunderlagen och skall-kraven i samband med 

framtida upphandlingar. Detta i syfte att hålla kostnaderna 

nere.  

 

 

 § 10 
Utveckling av Vårbergs IP. Utredningsbeslut 
Dnr 4.1-071/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner redovisat utredningsuppdrag 

gällande utveckling av Vårbergs IP. 
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2 Fastighetsnämnden ger kontoret i uppdrag att ta fram 

utredningar som underlag för inriktningsbeslut till en kostnad 

av 3 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 23 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Jan Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. 

(MP) och Mehdi Oguzsoy (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Helena Eklund m.fl. (L) och Mikael Eskman m.fl. (M) 

 föreslår att nämnden beslutar att i huvudsak godkänna 

 kontorets förslag till beslut, samt att därutöver anföra:  

 

Utvecklingen och upprustningen av Vårbergs IP är 

prioriterad, dels utifrån det idrottspolitiska programmet och 

de prioriterade målgrupperna och dels utifrån att behovet av 

nya idrottsanläggningar är stort i den delen av Stockholms 

stad.  

 

Vi blir därför lite förvånade när vi noterar att den rödgrönrosa 

majoriteten nu skjuter fram detta projekt ytterligare i tiden. I 

samband med idrottsnämndens verksamhetsplan för 2014 så 

framgick att nya Vårbergs IP skulle vara klar 2018 men nu 

konstaterar vi att denna tidsplan skjutits fram ytterligare och 

nu beräknas vara klar tidigast 2021. Vi vill gärna se att arbetet 

påskyndas i syfte att skapa en funktionell och attraktiv 

idrottsplats omgående, inte minst för att möjliggöra för en 

högre måluppfyllelse av det idrottspolitiska programmet.  

 

Vidare vill vi uppmana fastighetskontoret att tillsammans 

med idrottsförvaltningen titta på möjligheten till extern drift 

av anläggningen. Vi har ett flertal föreningsdrivna 

anläggningar som fungerar utmärkt men vi tycker även att 

man bör titta på om det är möjligt att hitta andra aktörer som 

är intresserade av att driva hela eller delar av anläggningen.  

 

Slutligen vill vi också uppmana fastighetskontoret att i dialog 

med idrottsförvaltningen arbeta för att göra grundliga 

utredningar för att stärka prognossäkerheten men även att se 

över förfrågningsunderlagen och skall-kraven i samband med 

framtida upphandlingar. Detta i syfte att hålla kostnaderna 

nere.  

 



 

 Fastighetsnämnden 2016-03-15 
 

 Sida 9 (15) 

 

  

 

 

 
 

 

Hantverkargatan 2 

Box 8312 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/fastighetskontoret 

Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) ställer förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Jan 

Valeskog m.fl. (S), Åke Askensten m.fl. (MP) och Mehdi Oguzsoy 

(V). 

 
Reservation 

Helena Eklund m.fl. (L) och Mikael Eskman m.fl. (M) reserverar 

sig mot beslutet med hänvisning till sitt förslag. 

 
Ersättaryttrande  

Lisa Fuglesang (KD) instämmer i förslag från Helena Eklund m.fl. 

(L) och Mikael Eskman m.fl. (M). 
  

 

 § 11 
Ny kombinerad anläggning för rollerderby och skridsko 
på Hagsätra IP. Utredningsbeslut 
Dnr 4.1-074/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden ger fastighetskontoret i uppdrag att utreda 

möjligheten att uppföra en rollerderbybana på Hagsätra IP 

enligt beställning från idrottsförvaltningen. 

 

2  Fastighetsnämnden ger kontoret i uppdrag att ta fram 

utredningar som underlag för inriktningsbeslut till en kostnad 

av 2 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 23 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Helena Eklund m.fl. (L) och Mikael 

Eskman m.fl. (M) enligt följande: 

 

Vi ställer oss positiva till att förvaltningen utreder 
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idrottsanläggningar även för nya idrotter, det är också bra att 

man tittar på anläggningar som gynnar tjejdominerade idrotter 

– en målgrupp som särskilt är utpekad som prioriterad i 

stadens idrottspolitiska program.  

  
Däremot saknas vi information  om hur många aktiva 

Rollerderbyutövare som finns i Stockholms stad samt hur 

många av dessa som ingår i den prioriterade gruppen barn och 

unga. Vi anser att det är relevant att beslutsunderlaget 

innehåller information om aktiva utövare, särskilt i smala 

idrotter som Rollerderby. Det är viktigt att idrottsnämndens 

prioriteringar utgår från störst möjliga nytta för så många 

stockholmare som möjligt. 50 miljoner kronor är en väldigt 

hög summa, och pengar som eventuellt kan användas bättre. 

Vi har ett ansvar att se till att maximera nyttan av de 

idrottsinvesteringar som staden gör. För att vi ska kunna fatta 

ett välinformerat beslut om en rollerderby-hall krävs att 

förvaltningen presenterar ett underlag som innefattar antalet 

aktiva utövare idag.  

 
Ersättaryttrande  

Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt uttalande från Helena 

Eklund m.fl. (L) och Mikael Eskman m.fl. (M). 

 

 

 § 12 
Anläggande av en 11-spels konstgräsfotbollsplan på 
Vällingby BP. Inriktnings- och genomförandebeslut 
Dnr 2.6-131/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner redovisat förslag till 

anläggande av ett 11-spels konstgräsfotbollsplan på Vällingby 

BP till en beräknad investeringsutgift om 13 mnkr enligt 

 beställning från idrottsförvaltningen och ger kontoret 

samtidigt i uppdrag att teckna ett hyrestillägg med 

idrottsförvaltningen om 1,0 mnkr år 1. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 22 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 
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Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Helena Eklund m.fl. (L) och Mikael 

Eskman m.fl. (M) enligt följande: 

 

Att fler konstgräsplaner anläggs är positivt. Av ärendet 

framgår dock bland annat att någon miljögeoteknisk 

undersökning ännu inte är utförd. Denna ska ge svar på hur 

mycket av befintliga massor i den nuvarande grusplan som 

kan återanvändas. En analys ska utföras för att utröna vilka 

eventuella markföroreningar som kan finnas. Tidplanen står 

och faller på att inga markföroreningar finns. 

 

Mot bakgrund av att i princip alla projekt blir både fördyrade 

och försenade på grund av oförutsedda omständigheter känns 

det oseriöst att fatta beslut om ett projekt där grundlig 

research av förutsättningarna ännu inte gjorts. 

 
Ersättaryttrande  

Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt uttalande från Helena 

Eklund m.fl. (L) och Mikael Eskman m.fl. (M). 

 

 

 § 13 
Högdalens sim- och idrottshall, renovering av 
reningsverk med mera. Reviderat genomförandebeslut 
Dnr 4.2.1-132/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner av skäl som redovisas i detta 

ärende, att tidigare beslut att renovera reningsverk med mera. 

i Högdalens sim- och idrottshall till en sammanlagd inve-

steringsutgift om 42,5 mnkr utgår, och ersätts med redovisat 

förslag med beräknad investeringsutgift om 5 mnkr.  

 

2  Fastighetsnämnden godkänner att kontoret återkommer med 

ett nytt genomförandebeslut i samband med att nuvarande 

avtal med verksamhetsutövaren löper ut vid halvårsskiftet 

2018 och att begränsade åtgärder för att hålla reningsanlägg-

ningen igång, utförs under mellantiden.    

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 
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tjänsteutlåtande från den 11 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Helena Eklund m.fl. (L) och Mikael 

Eskman m.fl. (M) enligt följande: 

 

Det är en oroande utveckling som vi nu ser i många ärenden i 

fastighetsnämnden där mycket få anbud kommer in. Detta får 

till följd att kostnaderna ökar markant jämfört med 

budgeterat, vilket vi har påpekat i nämnden vid ett flertal 

tillfällen. I detta ärende kom inte ens ett enda anbud in trots 

två försök till upphandling. 

 

Alliansen la i november 2015 en skrivelse i 

fastighetsnämnden om att förbättra upphandling för att få fler 

anbud. Det är uppenbart att fastighetskontoret skyndsamt 

måste ta tag i denna fråga och i grunden se över 

upphandlingsförfarandet i syfte att få fler att inkomma med 

anbud. Till exempel är det nödvändigt att se över 

förfrågningsunderlagen och skall-kraven i samband med 

framtida upphandlingar. Detta i syfte att undvika situationer 

som denna när inga eller få anbud kommer in och slutligen 

för att hålla kostnaderna nere.  

 

Vi är dock oroade över att majoritetens nya program för 

upphandling och inköp för Stockholms stad snarare kommer 

att förvärra situationen och leda till än färre anbud. Många 

företag uppger redan idag att det finns svårigheter att delta i 

offentliga upphandlingar och att de därför avstår. Med det nya 

programmet finns det en stor risk att ännu färre företag och 

särskilt småföretag har möjlighet eller vill medverka vid en 

upphandling. 

 
Ersättaryttrande  

Lisa Fuglesang (KD) instämmer i särskilt uttalande från Helena 

Eklund m.fl. (L) och Mikael Eskman m.fl. (M). 
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 § 14 
Fastigheten Hasseln 4, Oscarsteatern, omläggning av 
taket. Slutrapport 
Dnr 4.2-098/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden godkänner kontorets slutrapport avseende 

genomförd omläggning av taket på Oscarsteatern till en 

slutkostnad om 21,0 mnkr.  

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 1 mars 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 

 

 § 15 
Förvärv av 9 st lägenheter för gruppboende i kvarteret 
Torvsätra 1 på Sätra Torg i Skärholmen. Inriktningsbeslut 
Dnr 4.4.2-085/2016 

 
Sekretess enligt kap 19 §§ 1 och 3 Offentlighets- och sekretesslagen 

(2009:400) Stockholms stads fastighetsnämnd. 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden uppdrar åt fastighetskontoret att påbörja 

förvärvsprocessen av 9 bostadsrätter för användning som 

gruppbostad i kvarteret Torvsätra 1 i Skärholmen. I processen 

ingår att teckna avsiktsförklaring med byggherren om 

kommande förvärv. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 3 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 
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Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 

 

 § 16 
Förvärv av 11 lägenheter för serviceboende i kvarteret 
Blackeberg 3:1 på Islandstorget i Bromma. 
Inriktningsbeslut 
Dnr 4.4.2-095/2016 

 
Sekretess enligt kap 19 §§ 1 och 3 Offentlighets- och sekretesslagen 

(2009:400) Stockholms stads fastighetsnämnd. 

 

Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden uppdrar åt fastighetskontoret att påbörja 

förvärvsprocessen av 11 bostadsrätter för användning som 

bostäder med särskild service i de bostadshus som JM AB 

planerar att bygga på Islandstorget. I processen ingår att teckna 

avsiktsförklaring med byggherren om kommande förvärv. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets tjänsteutlåtande från den 4 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag.  

 

 

 § 17 
Förvaltningschefen informerar 
 

Förvaltningschefen Åsa Öttenius informerar om följande: 

 

Månadsrapporten är utskickad med e-post och publicerad på insyn. 

 

Uppföljning av övergång till digital nämndhantering finns 

publicerad på insyn. 
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Beslut om deltagande i seminariet Fastigheter i den delande och 

cirkulära ekonomin den 20 april 2016 

Jan Valeskog, biträdande finansborgarråd, har inbjudit till 

seminariet Fastigheter i den delande och cirkulära ekonomin den 20 

april 2016. 

 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar att nämnden får delta i seminariet 

Fastigheter i den delande och cirkulära ekonomin den 20 april 2016 

kl. 08.30-12.00 med efterföljande lunchmingel. Arvoden och 

eventuell ersättning för förlorad arbetsförtjänst betalas ut enligt 

gällande regler. 

 

 

 § 18 
Frågor för beredning och övrig information 
 

Inga frågor för beredning eller övrig information tas upp vid denna 

punkt idag. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Jenny Holmberg 

 


